
Dagsorden til skolebestyrelses møde        

                                                                                

    

Skole: GL. Hjortespringskole 

Dato: 21.04.22 KL 17.00-19-00 

Mødested:  Personalerum på GLH.  

Indbudt: Anne Correll, Cille Thomsen, Anne Poulsen, Bernd Meier-Larsen, Michael Jespersen, 
Kim Kjellberg, Karina Kreipke, Simone Henriksen, Rene Brohammer, Kenneth 
Winther 

Indbudt elever: Kaya og Rasmus og Lukas 

Skolens ledelse Kenneth 
Afbud Helle, Anne, Kim, Karina, Rene, Kaya 

Mødeleder Michael og Kenneth  

 

1 Godkendelse af referat og Dagsorden 
Det er godkendt 
 

5 minutter  

2.  Elevrådet 
Vi har arbejdet med udviklingsplanen. Om nogle uger 
kommer Mette fra Kommunen og skal snakke med 
elevrådet. Der er hængt plakater op om mødet for 
forældrene. 
Der er søgt penge til løbehjul – de er bevilliget og bliver 
præsenteret til morgensang i morgen. 
Vi har snakket om sund skole. Det er vigtigt at tale om, da vi 
er en specialskole og nogle har ADHD og måske har ekstra 
brug for mad, når appetitten ikke er der pga. medicin. 
Der kan være gode grunde til at der er forskellige regler for 
forskellige elever. 
For år siden var der en frugtordning om vinteren, så der var 
frugt til ti-mad. 
Kunne der være fælles regler mellem klasserne, så en ikke 
får at vide, at man ikke må drikke en iste og en anden gerne 
må. 
Motionsdag: vi skal arbejde med skolernes motionsdag. 
Alle elever skal spørges. Elevrådet bruger et møde i maj på 
at tale videre om det. 
Frikvarter: Vi har snakket om det i dag, og kommer til at 
arbejde videre med det. Vi vil gerne have forskellige 
aktiviteter.  

10 minutter 

3. Meddelelser: 
Formand:   
Der er ikke sket så meget siden sidst. 
Den 11/5 er der møde om udviklingsplanen for forældre. 
Skoleledelse:  

30 minutter 



Info om hjemmeside: Vi er færdige med beskrivelser til 
hjemmesiden. Vi arbejder på at få ryddet op og lagt alle de 
rigtige ting på den. 
 
Orientering om status på økonomi: Vi udvider med lidt flere 
skole-dag-behandlingspladser – villaen kan have 18 pladser 
i stedet for 16. Der kommer en A+ klasse, som også får 
nogle ressourcer.  
Vi havde sidste år et merforbrug, fordi vi brugte rigtig 
mange penge på vikarer og støtter. Vi får rettet lidt op på 
økonomien ved at alle klasser ikke kommer på lejrskoler i 
22/23, men kun 5. og 8. kl. Vi håber der kan komme 
lejrskoler for alle igen. 
 
Orientering om lejrskole: se ovenfor 
 
A+: En ny klasse for elever, der ligger udenfor glhj´s 
normale målgruppe. I går blev der holdt møde med fys, PPR 
osv. alle nogle, der kan hjælpe os med at få denne klasse op 
og køre på bedste måde. 
Basen for klassen kommer til at være på Kildegården. 
Der skal ansættes personale til klassen, eller til de pladser, 
der bliver frie, hvis nogle nuværende ønsker klassen. 
 
Arbejdsgrupper: 
Personale: 
Fagfordelingen er lige gået i gang for i år. Det er altid en lidt 
spændende tid. Vi får lov til at ønske, hvor vi gerne vil være, 
hvilket vi er rigtig glade for. 
Der er fodboldturnering gennem Parasport. Det er på 
Brøndby stadion for de ældste i mellemtrinet og 
udskolingen. 
I ugen inden påske var der feature: det gik rigtig godt, og 
eleverne var glade for det. Det er dejligt at have projekter, 
som er på tværs af skolen 
Skolerådet:  
Der har ikke været møde 
Kommunalbestyrelsen: 
Rene deltager der ikke 
 

4. Punkter på dagsorden: 
 

• Status på planen for forældrene arbejde med 
udviklingsplanen. 

Forældrene er inviteret til møde den 11. maj. 
Kenneth kører det hele, men der skal være nogle med. 
Michael kommer, Bernd kommer. 
Vi tilbyder pasning ved behov. 
Hvordan får vi mange forældre herhen?  

60 minutter  



Kenneth skriver ud med spørgsmålene, og gør det tydeligt, 
at alle kan være med. 
Cille og Kenneth kigger på spørgsmålene og ser om vi kan 
skrive dem lidt mere forståeligt. 
Der serveres kaffe og te. 
Tiden er 16.30-17.30. 
 
 

• Kostpolitik 
 
Der er lavet et udkast ud fra det som skolebest., personalet, 
PU og eleverne har sagt. 
Når vi er helt sikre på, eleverne har arbejdet med den, som 
de gerne vil, kommer den i MED til godkendelse. 
Kunne der skrives ind, at det er firmaet, som Herlev 
Kommune samarbejder med omkring skolemad – Dette er 
gjort. 
 

• Trivselspolitik 
 
Der skal være en trivselspolitik overordnet for Herlev 
kommune – og de enkelte skoler også have en. 
Vi har en antimobbe-strategi, men ingen trivselspolitik.  
Kenneth har lavet et udkast.  
Det dækker skolen fint og er en god beskrivelse. 
Skolebest. Godkender den og den sendes videre i MED. 
 
 

• Valg til skolebestyrelsen 2022 på daggrund af 
valgaftenen. 

Valget er elektronisk den 5. maj. 
Kenneth skriver ud om valget og Michael skriver nogle linjer 
om arbejdet i bestyrelsen som forældre. Det sendes ud i 
næste uge. 
Kenneth skriver ud til personalet og beder dem om at 
prikke forældre, som måske vil være med. 
Mandag den 2. maj er sidste chance for at melde sig som 
kandidat. 

5. Evt.  
 
Til valgaftenen kom der ingen forældre. 
 
Der skal bygges nyt omsorgscenter på plænen bag os. Når 
der bygges, kommer der en masse vand, som ikke kan 
komme væk, og vandet vil derfor søge mod vores parterre. 
Der arbejdes nu på hvordan dette vand kan opbevares, så 
skolen ikke drukner. Hvis noget personale vil være med i 
nogle projekter omkring vandet, kan man melde sig til 
Kenneth. 

10 min 



 


